
Protokół Nr 34/2018
z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa

odbytego w dniu 28 lutego 2018 r.

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji:
1. Konrad Puchała – przewodniczący;
2. Dariusz Modliński– wiceprzewodniczący;
3. Grażyna Gorzałka;
4. Ireneusz Kluba;
5. Adam Leśnikowski;
6. Marcin Sznober;
7. Czesław Trzepizur.

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:
1. Piotr Derejczyk – Wójt;
2. Andrzej Kluczny – Skarbnik;
3. Leszek Idasz – Przewodniczący Rady Gminy;
4. Andrzej Babczyński – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Okręgu

Częstochowskiego Spółka Akcyjna w Częstochowie; 
5. Zbigniew  Cierpiał  –  Wiceprezes  Zarządu  Przedsiębiorstwa  Wodociągów  i  Kanalizacji

Okręgu Częstochowskiego Spółka Akcyjna w Częstochowie; 
6. Radosław Bednarek – Kierownik Wydziału Eksploatacji nr 1 w Kłobucku; 

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Informacja o potrzebie rozbudowy oczyszczalni ścieków i planowanych inwestycjach przez

wodociągi częstochowskie na terenie Gminy Miedźno.
3. Informacja o kontynuacji i planowanych budowach kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy

Miedźno.
4. Analiza stawek czynszu za najem mieszkaniowego zasobu Gminy
5. Zaopiniowanie projektów uchwał.
6. Sprawy różne.
7. Zakończenie posiedzenia komisji.

Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad dokonał
przewodniczący Komisji Konrad Puchała, informując jednocześnie o możliwości zgłaszania zmian
do porządku obrad. 
Wobec braku propozycji zmian Przewodniczący poddał porządek posiedzenia pod głosowanie. 
Głosowało 7 radnych w tym: 
Głosowało 7 radnych w tym:

 głosów „za” - 7✔
 głosów „przeciw” - 0✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
Ad  pkt.  2.  Informacja  o  potrzebie  rozbudowy  oczyszczalni  ścieków  i  planowanych
inwestycjach przez wodociągi częstochowskie na terenie Gminy Miedźno.
Rozmowę  na  temat  planowanych  inwestycjach  przez  wodociągi  na  terenie  Gminy  Miedźno
rozpoczął Kierownik  Wydziału Eksploatacji  nr 1 w Kłobucku Pan Radosław Bednarek mówiąc
o przebudowie wodociągu na ulicy Sosnowej w miejscowości Miedźno. Wskazał że zadanie to
obejmuje  przebudowę  i  przepięcie  istniejących  przyłączy  o  łącznej  długości  1311  m  oraz
dodatkowo włączenie do planu rozbudowy dwóch zadań w miejscowości Ostrowy nad Okszą na
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ulicach: Chabrowa, Różana, Konwaliowa i Liliowa o długości 808 m oraz w Miedźnie w działkach
ewidencyjnych 1716/2 oraz 1715 o długości 312 m.
Głos na temat drugiego tematu, czyli przebudowy oczyszczalni ścieków w miejscowości Ostrowy
nad  Okszą  zabrał  Prezes  Zarządu  Przedsiębiorstwa  Wodociągów  i  Kanalizacji  Okręgu
Częstochowskiego Pan Andrzej Babczyński, który stwierdził, że aktualny wskaźnik wykorzystania
przepustowości  istniejącej  oczyszczalni  ścieków  zlokalizowanej  w  miejscowości  Ostrowy  nad
Okszą, nie pozwala na przyjęcie żadnych dodatkowych nieczystości poza ilością ścieków z obszaru
obecnie  skanalizowanego.  Stwierdził,  że  taka  sytuacja  wymusza  podjęcie  działań  w  kierunku
rozbudowy i  jednocześnie modernizacji  istniejącej  oczyszczalni  ścieków, która umożliwi odbiór
ścieków  z  całego  obszaru  gminy.  W  związku  z  zaistniałą  sytuacją  Wiceprezes  Zarządu
Przedsiębiorstwa  Wodociągów  i  Kanalizacji  Okręgu  Częstochowskiego  Spółka  Akcyjna
w Częstochowie  Pan  Zbigniew  Cierpiał  przedstawił  dwie  koncepcje  przebudowy i  rozbudowy
istniejącej oczyszczalni ścieków dla Gminy Miedźno.
Pierwszy wariant  zakłada  wykorzystanie  istniejącego,  odpowiednio  zmodernizowanego reaktora
osadu  czynnego,  który  będzie  współpracował  z  nowym  reaktorem  o  identycznej  konstrukcji
i wielkości. Obydwa reaktory będą współpracowały z nowymi, oddzielnymi osadnikami o większej
średnicy.  Tak zmodernizowany będzie  zapewniał  uzyskanie  wymaganych  efektów oczyszczania
ścieków oraz pełną stabilizację osadu.
Drugi wariant mówi o rezygnacji z istniejącego reaktora i zaproponowanie budowy dwóch ciągów
technologicznych.  Istniejący  reaktor  biologiczny  zostanie  dostosowany  do  funkcji  zbiornika
retencyjnego, magazynującego nadmiar ścieków w okresach dużych dopływów.
Całkowite  koszty  inwestycyjne  uwzględniające  wykonanie  dokumentacji  projektowej  i  obsługę
inwestycji dla wariantu 1 wynoszą około 9,03 mln zł netto, a dla wariantu 2 10,18 mln zł netto.
Oznacza to, że wariant 1 jest o około 13 % tańszy od wariantu 2 inwestycji.
Do rozmowy o godzinie 12.20 dołączyli Wójt Piotr Derejczyk oraz Przewodniczący Rady Gminy
Leszek Idasz.
Wójt  powiedział,  że  Gmina jest  na etapie  analizy tych koncepcji  i  wstępnego wyboru sposobu
rozwiązania problemu, ponieważ jest to decyzja związana z bardzo dużymi pokładami  pieniężnymi
dlatego  musi  zostać  bardzo  wnikliwie  rozpatrzona.  Nadmienił  również,  że  Gmina  ma  w  tym
momencie bardzo uszeregowane działania, które obejmują lata 2019-2021 a zaliczane do nich są:
przebudowa kanalizacji  w miejscowości  Izbiska,  przygotowanie projektu rozbudowy kanalizacji
w miejscowości Mokra oraz przygotowanie projektu i rozpoczęcie prac związanych z oczyszczalnią
ścieków w miejscowości Ostrowy nad Okszą. Powiedział również, że w późniejszym czasie zostają
jeszcze do skanalizowania  odcinki  mniejsze  w aglomeracjach Borowa i  Władysławów. Zwrócił
również uwagę na to, że jeśli wszystkie te plany się powiodą to Gmina powinna być w całości
skanalizowana do roku 2030.
Ad pkt.3.Informacja o kontynuacji i planowanych budowach kanalizacji sanitarnej na terenie
Gminy Miedźno.
Temat  został  wyczerpany  w  całości  przez  wszystkich  członków  Komisji  oraz  przedstawicieli
Wodociągów Częstochowskich w pierwszym punkcie posiedzenia.
O  godzinie  12.55  została  ogłoszona  5  minutowa  przerwa  po  której  o  godzinie  13  zostało
wznowione posiedzenie.
Ad pkt.4.Analiza stawek czynszu za najem mieszkaniowego zasobu Gminy.
Przewodniczący  Puchała  poinformował  Radnych,  o  tym  że  pracownik  Urzędu  Gminy,  pani
Agnieszka Antczak przedstawiła w formie pisemnej informacja dot. kosztów ponoszonych przez
Gminę na utrzymanie mieszkań komunalnych w stosunku do otrzymanych od najemców wpłat za
rok 2017, co stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Wynika z nich, że są pewne koszty które pokrywa
Gmina oraz koszty, które pokrywane są przez mieszkańców. Na wyżej wymienionym zestawieniu
widać  wyraźnie,  że  są  one  zdecydowane niższe  niż  koszty ponoszone  przez  Gminę.  Radni  po
burzliwej  rozmowie  zadecydowali  o  aktualizacji  stawek  czynszu,  ponieważ  z  toku  rozmowy
wynikło, że nie były one zmieniane od lat. W związku z zaistniałą sytuacją Komisja postanowiła
sformułować wniosek na najbliższą Sesję o treści:
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„  Z  uwagi  na  wzrost  kosztów utrzymania  mieszkań  komunalnych  przez  Gminę  Miedźno  oraz
brakiem aktualizacji stawek w latach poprzednich członkowie Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi
i Rolnictwa wnoszą o podjęcie decyzji o podniesieniu stawki czynszu o 20% za m2 wynajmowanej
powierzchni”. 
Głosowało 7 radnych w tym:

 głosów „za” - 7✔
 głosów „przeciw” - 0✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie.
Ad. pkt. 5. Zaopiniowanie projektów uchwał.
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok.
Przewodniczący  Puchała  wyjaśnił,  że  chodzi  o  zwiększenie  dochodów  bieżących  o  kwotę
1.300,00 zł na remont syreny alarmowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Borowej. Wiąże się to
z otrzymaniem dotacji od Starostwa Powiatowego w Kłobucku.
Drugim punktem tej  uchwały jest  udzielenie  dofinasowania  w kwocie  20.000,00 zł  do  zakupu
służbowego samochodu osobowego dla Komendy Powiatowej Policji w Kłobucku.
Wobec braku pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowało 7 radnych w tym:

 głosów „za” - 6✔
 głosów „przeciw” - 1✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w Miedźnie.
Skarbnik wyjaśnił, że chodzi o nadanie nazw ulicom: Ogrodowej, Adama Mickiewicza i Zygmunta
Krasińskiego. Uchwała ma na celu uporządkowanie nazewnictwa ulic w miejscowości Miedźno,
ponieważ w toku czynności służbowych ustalono, że istnieją uzasadnione wątpliwości dotyczące
poprawności nadania nazwy ulicy Ogrodowej. Ustalono, że ulica Ogrodowa będzie uznawana ulicą
prostopadłą do ulicy Jagiełły, biegnąca w kierunku wschodnim, ulica Adama Mickiewicza będzie
uznawana ulica prostopadła do ulicy Jagiełły w kierunku zachodnim a ulica Zygmunta Krasińskiego
będzie nazwana ulica łącząca ulicę Jagieły i ulicę Częstochowską
Wobec braku dalszych pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowało 7 radnych w tym:

 głosów „za” – 6✔
 głosów „przeciw” - 0✔
 głosów „wstrzymujących się” - 1✔

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt  uchwały  w  sprawie  programu  profilaktyki  i  rozwiązania  problemów  alkoholowych,
przeciwdziałania narkomanii, przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy
w rodzinie na 2018 r.
Przewodniczący Puchała wyjaśnił, że zgodnie z ustawą do zadań gminy należy prowadzenie działań
związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych, które na terenie Gminy
Miedźno  prowadzi  Gminna  Komisja  Rozwiązania  Problemów  Alkoholowych.  Powiedział,  że
w  roku  2018  planowana  jest  kontynuacja  działań  rozpoczętych  w  poprzednich  latach  oraz
zwiększenie wydatków przeznaczonych na terapeutę i  psychologa w celu zapewnienia lepszego
dostępu  do  specjalistów  osobom  potrzebującym  pomocy  w  tym  zakresie.  Środki  które  będą
przeznaczone na ten cel  będą  pochodziły z  wpływów do budżetu  gminy z  opłat  za otrzymane
zezwolenia na sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych na terenie gminy.
Wobec braku pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowało 7 radnych w tym:

 głosów „za” - 6✔
 głosów „przeciw” - 1✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔
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Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
Skarbnik wyjaśnił, że jest to zabezpieczenie finansowania inwestycji na cały rok 2019.Dodał, że
jeśli  Radni  wyrażą  zgodę  na  zaciągnięci  tego  kredytu,  Gmina  zwróci  się  do  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej o zaopiniowanie możliwości spłaty kredytów. Skarbnik powiedział, że zaciągniecie
kredytu  w  wysokości  900  tys.  zł  będzie  przeznaczone  na  spłatę  wcześniej  zaciągniętych
zobowiązań z tytułu kredytów i  pożyczek.  Nadmienił,  że  druga uchwał w sprawie zaciągnięcia
długoterminowego kredytu będzie na pokrycie kosztów związanych z inwestycją rozbudowy drogi
gminnej  656021S na odcinku od skrzyżowania z  drogą wojewódzką DW-491 do skrzyżowania
z droga powiatową nr S2027 w Miedźnie oraz na sfinansowanie wkładu własnego na przebudowę
przedszkola przy Zespole Szkolno- przedszkolnym w Ostrowach nad Okszą.
Skarbnik  powiedział,  że  w  miesiącu  lutym  zostanie  złożony  wniosek  o  płatność  do  Urzędu
Marszałkowskiego.  Dodał,  że  z  otrzymanej  dotacji  zostaną  spłacone  zaciągnięte  pożyczki.
Nadmienił, że po spłacie pożyczek zadłużenie gminy będzie na bardzo niskim poziomie.
Wobec braku pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowało 9 radnych w tym:

 głosów „za” - 9✔
 głosów „przeciw” - 0✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na rok 2018 opłat za
kształcenie  nauczycieli  pobieranych  przez  szkoły  wyższe  i  zakłady  kształcenia  nauczycieli,
ustalenia  specjalności  i  form  kształcenia,  na  które  dofinansowanie  jest  przyznawane  oraz
opracowania na rok 2018 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli.
Skarbnik powiedział, że środki na powyższy cel zostały zaplanowane na poziomie 1 % co stanowi
łączną kwotę 43 612,81 złotych.
Radna  Gorzałka  wyjaśniła,  że  w  porozumieniu  z  dyrektorami  placówek  oświatowych  oraz  po
uzyskaniu  pozytywnej  opinii  związków  zawodowych  zrzeszających  nauczycieli  wyodrębnione
środki zostaną przeznaczane na dofinasowanie: opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe,
zakłady  kształcenia  nauczycieli;  kursy  kwalifikacyjne,  szkolenia  rad  pedagogicznych,  kursy
doskonalenia, seminaria oraz inne formy doskonalenia zawodowego dla nauczycieli.
Wobec braku pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowało 7 radnych w tym:

 głosów „za” - 7✔
 głosów „przeciw” - 0✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre
zasady  wynagradzania  za  pracę  oraz  zasady  przyznawania  nauczycielom  zatrudnionym
w  oświatowych  jednostkach  organizacyjnych  na  terenie  Gminy  Miedźno  dodatków  do
wynagrodzenia, nagród i dodatków socjalnych.
Skarbnik wyjaśnił, że nastąpiła zmiana w Karcie Nauczyciela. Został usunięty jeden z przepisów
prawa dotyczący dodatku  mieszkaniowego  który był  należny nauczycielom.  W związku z  tym
z regulaminu określającego niektóre  zasady wynagradzania za pracę  oraz  zasady przyznawania
nauczycielom  zatrudnionym  w  oświatowych  jednostkach  organizacyjnych  na  terenie  Gminy
Miedźno znika zapis o przyznaniu tego dodatku.
Wobec braku pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowało 7 radnych w tym:

 głosów „za” - 7✔
 głosów „przeciw” - 0✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

4



Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Miedźno.
Uzasadnienie do tej uchwały wyjaśnił Skarbnik mówiąc iż uchowała z roku 1987 oraz uchwała
z roku 2004 w sprawie nadania nazw ulicom gen. Juliana Filipowicza i  gen. Juliusza Rómmla
nigdy nie  była przekazana do publikacji  w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego,  co
oznacza, że nigdy nie weszła w życie.
Wobec  braku  możliwości  przekazania  do  publikacji  uchwały  z  tamtego  okresu,  zasadnym jest
podjęcie niniejszej uchwały, mającej na celu uporządkowanie nazw ulic w miejscowości Miedźno.
W związku z brakiem pytań do projektu, przewodniczący Puchała poddał projekt uchwały pod
zaopiniowanie.
Głosowało 7 radnych w tym:

✔ głosów „za” - 7
✔ głosów „przeciw” - 0
✔ głosów „wstrzymujących się” - 0

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Miedźnie.
Przewodniczący  Puchała  poinformował  Radnych,  że  Wojewoda  Śląski  zawiadomił  Urząd
o wszczęciu postępowania nadzorczego dotyczącego Uchwały nr 259/XXXVII/2018 Rady Gminy
Miedźno  z  dnia  11  stycznia  2018r.  w  sprawie  nadania  Statutu  Gminnemu Ośrodkowi  Kultury
w Miedźnie. W ocenie organu nadzoru, Rada Gminy Miedźno prawidłowo zakwalifikowała nadanie
nowego  Statutu  Gminnemu  Ośrodkowi  Kultury  w  Miedźnie  do  kategorii  aktów  prawa
miejscowego. Jednakże dokonanie podjętą uchwałą zmian w uchwale Nr 19/XVI/96 Rady Gminy
w Miedźnie oraz uchylenie uchwał Nr 38/VII/99 oraz Nr 134/XVI/2004 Rady Gminy Miedźno,
które  nie  stanowią  aktu  prawa  miejscowego  i  nie  były  ogłoszone  we  wskazanym  powyżej
publikatorze jest niedopuszczalne. Wobec powyższego po przeprowadzeniu konsultacji społecznych
przedłożony projekt uchwały poddany zostanie pod obrady Rady Gminy Miedźno.
Wobec braku pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowało 7 radnych w tym:

✔ głosów „za” - 6
✔ głosów „przeciw” - 0
✔ głosów „wstrzymujących się” - 1

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Miedźno.
Przewodniczący  Puchała  wyjaśnił,  że  w  dniu  22  stycznia  2018r.  Zarząd  Dróg  Wojewódzkich
w Katowicach  przekazał  do  Urzędu Gminy Miedźno pismo Pana  Kazimierza  Hudaszka.  Treść
pisma  zawierająca  zarzuty  dotyczące  stanu  technicznego  i  dokumentacji  projektowej  dróg
gminnych i  wskazała konieczność zakwalifikowania go jako skargi. 
Pan  Kazimierz  Hudaszek  zarzuca  Wójtowi  oraz  podległym  mu  pracownikom  nieprawidłowe
zarządzanie drogami gminnymi. Podkreśla, że jego zdaniem ul. Św. Jadwigi w Miedźnie nie została
wykonana  z  zachowaniem  norm  bezpieczeństwa.  Ponadto  skarżący  zarzuca  nieprzestrzeganie
przepisów  prawa  podczas  inwestycji  realizowanych  na  drogach  gminnych  nr  656021S  oraz
656061S.  Wskazuje przy tym,  że  Gmina zajęła  grunty prywatne  pod inwestycje  nie  uzyskując
wcześniej  stosownej  zgody od  właścicieli  nieruchomości.  Zarzuca  także  wadliwość  wykonania
projektu dla drogi gminnej 656061S w kwestii odwodnienia. 
Po przeprowadzeniu analizy całości zgromadzonego materiału w postępowaniu skargowym oraz
zapoznaniu  się  z  wyjaśnieniami  pracownika  Urzędu  Gminy,  Komisja  Rewizyjna  Rady  Gminy
Miedźno uznała skargę za niezasadną. W ocenie komisji zastrzeżenia skarżącego oparte są o brak
wiedzy  i  złośliwość  w  stosunku  do  kierownictwa  urzędu.  Skarżący  zarzuca  Wójtowi  oraz
podległym  mu  pracownikom  nieprzestrzeganie  prawa,  jednak  nie  wskazuje  faktów
potwierdzających jego stanowisko. Rzucanie oskarżeń bez wskazania dowodów w ocenie komisji
jest niedopuszczalne.
Wobec braku pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
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Głosowało 7 radnych w tym:
✔ głosów „za” - 4
✔ głosów „przeciw” - 0
✔ głosów „wstrzymujących się” - 3

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
Skarbnik  wyjaśnił,  że  uchwała  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego  dotyczy
wyrażenia przez Radę Gminy Miedźno zgody na podjęcie przez Wójta Gminy Miedźno działań
w zakresie pozyskania środków budżetowych w formie kredytu długoterminowego na sfinansowa-
nie zadania polegającego na budowie żłobka przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Miedźnie.
Zadanie to realizowane będzie z Resortowego programu rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w
wieku do lat 3 „Maluch +” 2018. Łączna kwota planowanego zadania wyniesie 844.626,00 zł.
Wobec braku pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowało 7 radnych w tym:

✔ głosów „za” - 7
✔ głosów „przeciw” - 0
✔ głosów „wstrzymujących się” - 0

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
Skarbnik wyjaśnił, że kwota kredytu obejmuje zabezpieczenie środków finansowych na inwestycje,
które są zaplanowane w uchwale budżetowej nr 249/XXXVI/2017 Rady Gminy Miedźno z dnia
13 grudnia 2017 r.  w sprawie budżetu Gminy na 2018 rok niezwiązane z wcześniej  podjętymi
uchwałami o zaciągnięciu kredytów długoterminowych. Wysokość zaciąganego kredytu wynikać
będzie  z  kosztorysów,  ofert  wykonawców  lub  kosztów  inwestycji  po  przeprowadzonych
procedurach przetargowych.
Wobec braku pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowało 7 radnych w tym:

✔ głosów „za” - 7
✔ głosów „przeciw” - 0
✔ głosów „wstrzymujących się” - 0

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zaciągnięcia  długoterminowej  pożyczki
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.
Skarbnik  poinformowała,  że  w  dniu  13  grudnia  2017  r.  zawarto  umowę  pożyczki  pomiędzy
Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w Katowicach  a  Gminą
Miedźno z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pod nazwą: „Budowa kanalizacji sanitarnej
w  Ostrowach  nad  Okszą  w  ulicach:  Cmentarna,  Graniczna,  Słoneczna,  Topolowa,  Zakładowa,
Piaskowa,  Częstochowska,  Kocińska,  Brzozowa,  Cicha,  Leśna,  Bór,  Łąkowa,  Kościuszki
i Ogrodowa” w kwocie 2.632.792,39 zł.
W związku z uzyskaniem dofinansowania ze środków EFRR w ramach RPO WSL na lata 2014-
2020 zwrócono się z prośbą do WFOŚiGW w Katowicach o przekształcenie całości  udzielonej
pożyczki  w  pożyczkę  pomostową.  Wyżej  wymieniona  sytuacja  wymusza  zmianę  istniejącej
uchwały.
Wobec braku pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowało 7 radnych w tym:

✔ głosów „za” - 7
✔ głosów „przeciw” - 0
✔ głosów „wstrzymujących się” - 0

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zaciągnięcia  długoterminowej  pożyczki
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z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.
Skarbnik poinformowała, że w dniu 13 kwietnia 2016 r. została zawarta umowa pożyczki pomiędzy
Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w Katowicach  a  Gminą
Miedźno z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pod nazwą: „Budowa kanalizacji sanitarnej
wraz z przyłączami w miejscowości Ostrowy nad Okszą w ulicach: Sportowa, Sosnowa, Tartakowa,
Brzeźnicka, Akacjowa w kwocie 1.043.223,90 zł. 
W związku z uzyskaniem dofinansowania ze środków EFRR w ramach RPO WSL na lata 2014-
2020 zwrócono się z prośbą do WFOŚiGW w Katowicach o przekształcenie całości  udzielonej
pożyczki  w  pożyczkę  pomostową.  Wyżej  wymieniona  sytuacja  wymusza  zmianę  istniejącej
uchwały.
Wobec braku pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowało 7 radnych w tym:

✔ głosów „za” - 7
✔ głosów „przeciw” - 0
✔ głosów „wstrzymujących się” - 0

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Ad. pkt. 6. Sprawy różne.
Brak.
Ad. pkt. 7. Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec  braku  dalszych  pytań  Przewodniczący  Puchała  zakończył  posiedzenie  komisji  o  godz.
14.25.

Protokolant Przewodniczący Infrastruktury, 
(-) Daria Piątek             Rozwoju Wsi i Rolnictwa

(-) Konrad Puchała
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